
 

Rada městské části Praha 20 

Komise majetková, investiční a energetická (KMaIE) 

 

Číslo jednání: 2/2023 

Datum konání: 13. dubna 2023 

Předsedající: - 

Přítomní členové: Ing. Ondřej Žídek, Ing. Michal Fišer, PhDr. Miroslav Kadlec 

Omluvení členové: Alfréd Kraus 

Neomluvení členové: -  

Hosté: Mgr. Petr Měšťan, starosta, Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupce starosty  

Zapisovatel: Bc. Martina Siničaková, tajemník komise 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Jednání bylo zahájeno v 15:00 hod. 

 

Navržený program jednání: 

• Prezence 

• Přivítání nového člena a poučení o mlčenlivosti  

• Informace o výzvě RES+ č. 4/2022  

• Tělocvična v ulici Jívanská 

• Dotační projekty zaměřené na snížení energetické náročnosti veřejných budov 

• Poděkování za účast a ukončení jednání  

 

1/ Prezence – prezenční listina tvoří přílohu zápisu.  

 

2/ Pan starosta, Mgr. Petr Měšťan zahájil 2. jednání KMaIE v 15:00 hodin a přivítal přítomné.  

Nový člen komise, pan PhDr. Miroslav Kadlec byl poučen o povinnosti zachovávat mlčenlivost 

a o nakládání s osobními údaji.  

Písemné potvrzení bude založeno u personalisty ÚMČ.  

 

3/ Pan Ing. Ondřej Žídek informoval přítomné o aktuální výzvě RES+ č. 4/2022. Magistrát hl. 

m. Prahy založil příspěvkovou organizaci Pražské společenství obnovitelné energie. Tato 

organizace nyní připravuje hromadné podání žádosti o dotaci na fotovoltaické elektrárny na 

střechách budov různých městských částí. Magistrát si od jednotlivých městských částí vyžádal 

seznam budov, na něž by městské části měly zájem instalovat elektrárny. Paní Hana Markulinec 

Moravcová, 1. zástupce starosty, informovala přítomné, že Městská část Praha 20 navrhla do 

výzvy 6 budov ve svěřené správě MČ.   

 

4/ Předmětem diskuse komise bylo navržené řešení energií stavby „Tělocvičny v ulici 

Jívanská“. 

Z Á P I S   



5/Přítomní se dále zabývali otázkou možnosti využití dalších dotačních projektů zaměřených 

na snížení energetické náročnosti veřejných budov. Byly vytipovány další budovy vhodné 

k umístění fotovoltaické elektrárny.  

Proběhla diskuse o projektech, které se zabývají vybudováním technologií pro akumulaci, 

úpravu a rozvod srážkových vod ve veřejných budovách, za účelem jejich dalšího relevantního 

využití a o projektech revitalizace zeleně ve veřejném prostoru prostřednictvím zachování, 

obnovy či zvyšování počtu a rozlohy zelených ploch.  

 

6/ Závěrem pan starosta poděkoval všem přítomným a ukončil jednání v 16:30 hodin.  

 

Příští jednání KMaIE nebylo stanoveno. 

 

 

 

………………………………                                   ……………………………….. 

Zapsala: Bc. Martina Siničaková                 Schválil: PhDr. Miroslav Kadlec 

                 tajemník 


